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برنامج التمويل المؤسسي للبحث والابتكار
INSTITUTIONAL FUNDING PROGRAM FOR RESEARCH AND INNOVATION 
مبادرة المشاركة بمؤتمرات علمية
  CONFERENCES PARTICIPATION INITIATIVE 

	نموذج تقديم طلب مشاركة بمؤتمر علمي
Conference Participation Application Form


	شروط وضوابط التقديم:
1. أن يكون الباحث مُقدّم الطلب أحد أعضاء هيئة التدريس في جامعة الملك سعود وعلى رأس عمله.
2. ألاّ تقل الدرجة العلمية للباحث مُقدّم طلب المشاركة في المؤتمر العلمي عن درجة "أستاذ مساعد" أو ما يعادلها في الكليات الصحية.
3. أن تكون المشاركة في المؤتمرات أو الندوات أو المنتديات المتميزة التي تعقد خارج المملكة.
4. أن تكون المشاركة ضمن مجال الأولويات البحثية الستة لبرنامج التمويل المؤسسي في جامعة الملك سعود وبعمل بحثي تم إنجازه في الجامعة.
5. أن يكون هناك علاقة بين موضوع المشاركة بالمؤتمر وبين تخصص الباحث المشارك مقدم الطلب.
6. أن يقدم الباحث المشارك موافقة القسم والكلية على المشاركة في المؤتمر العلمي.
7. أن يرفق الباحث المشارك خطاب قبول البحث المشارك به والجدول العلمي للمؤتمر.
8.   أن يكون الباحث المشارك ملماً بلغة المؤتمر.
9.  أن يكون الانتماء في ورقة النشر إلى جامعة الملك سعود.
10. أن تكون الأوراق العلمية المنشورة ضمن أحد مجالات الأولويات البحثية الستة للجامعة وفي مجال التخصص لكامل الفريق البحثي.
11. أن يلتزم الباحث مُقدّم الطلب بتحقيق المشاركة العلمية في المؤتمر.
12. أن يقدم الباحث المشارك تقريراً تفصيلياً عن مشاركته بالمؤتمر بعد اتمامها ومرفقاً معها ما يفيد الحضور والمشاركة.
13. أن يقوم المشارك بعد عودته من المؤتمر بعقد محاضرة أو ورشة عمل بغرض نقل المعرفة التي حصل عليها للجامعة.
14. يلتزم الباحث بكتابة صيغة شكر لبرنامج التمويل المؤسسي في الأبحاث المنشورة فقط دون ذكر أي جهة أخرى .
15. الميزانية المقررة للمشاركة بكل مؤتمر علمي تتراوح ما بين خمسة عشر وعشرون ألف (15,000- 20,000) ريال سعودي حسب ما تراه اللجنة المختصة.
16. ألاّ يكون الباحث مُقدّم الطلب قد تقدم بأكثر من مشاركة علمية في نفس العام.
17. أولوية القبول ستكون للمشاركات التي تنشر في أعداد لمجلات علمية محكمة (ISI).


	Submission terms and conditions:
1. The applicant researcher should be of a faculty member at King Saud University and on top of his work.
2. The academic degree of the applicant researcher shall not be less than the degree of "Assistant Professor" or its equivalent in health colleges.
3. Participation should be in conferences, symposia or distinguished forums that are held outside the Kingdom.
4. Participation should be within the area of ​​the six research priorities of the Institutional Funding Program at King Saud University with a research work carried out at the university.
5. There should be a relationship between the topic of participation in the conference and the field of specialization of the applicant participant.
6. The applicant must submit the approval of the department and the college to participate in the scientific conference.
7. The participating researcher should attach acceptance letter of the scientific participation, along with the conference scientific program.
8. The participant researcher should be familiar with the language of the conference.
9. The affiliation in the publication must be to King Saud University.
10. The published scientific papers be within one of the six research priority areas of King Saud University and in the field of specialization of all the research team.
11. The applicant researcher must be committed to achieving the scientific participation in the conference.
12. The participant researcher should submit a comprehensive detailed report on his participation after its completion, including all the evidence of attendance and participation.
13. After returning from the conference, the participant should hold a lecture or a workshop for the purpose of transferring the knowledge he obtained to the university.
14. [bookmark: _GoBack]The researcher is obligated to acknowledge the intuitional fund program and not to thank any other funding party.
15. The budget for each conference ranges fifteen to twenty thousand (SR 15,000-20,000) Saudi Riyals, according to the views of the competent committee.
16. The applicant should not have submitted more than one conference participation in the same year.
17. Acceptance priority will be given to research contributions published in highly cited journals refereed to Web of Science (ISI).



	1.  معلومات طلب التقديم/ Application Information

	رقم الطلب                            IFKSUCP No.
(لاستعمال إدارة البرنامج / Program’s admin use)
	IFKSUCP–00

	تاريخ التقديم                               Submission date
	تاريخ التقديم/ Submission date
	هل تقدمت بأكثر من طلب للمشاركة العلمية؟
Did you submit more than one CP request?
	☐ نعم/ Yes        
يُرجى التحديد / Please specify  :  ____________________
	☐ لا/ No

		* من فضلك اختر مجال بحثي واحد فقط من ضمن المجالات أو الأولويات الستة التالية:

	النشاط البحثي                              Research activity
	المجال/الأولوية البحثية              Research priority

	/اختر النشاط البحثيChoose Research activity
	1. الطاقة النظيفة والمستدامة / Clean & sustainable energy

	/اختر النشاط البحثيChoose Research activity
	1. الصحة ورفاهية الإنسان / Health & human well-being

	/اختر النشاط البحثيChoose Research activity
	1. الابداعات الرقمية / Digital innovations

	/اختر النشاط البحثيChoose Research activity
	1. الغذاء والماء والبيئة / Food, water, & environment 

	/اختر النشاط البحثيChoose Research activity
	1. البتروكيماويات / Petrochemicals

	/اختر النشاط البحثيChoose Research activity
	1. تعلم العلوم والتقنية والهندسة والرياضيات / Science, technology, engineering, & mathematics education 






	2.  بيانات الباحث مقدم الطلب/ Applicant Researcher Data

	(تقتصر على أعضاء هيئة التدريس بجامعة الملك سعود/KSU faculty members ONLY)

	الاسم رباعي                                       Full name
	(عربيArabic/)  


	
	(انجليزيEnglish/)  


	الرقم الوظيفي                                  Employee ID
	

	الجنس                                                    Gender
	

	الكلية                                                      College
	
	القسم            Department
	

	التخصص العام                                Major specialty
	
	التخصص الدقيق
Minor specialty
	

	المرتبة الأكاديمية                     Academic rank
	اختر المرتبة الأكاديمية

	عدد النشر العلمي في مجلات المضمنة في شبكة العلوم خلال آخر 3 سنوات
No. of publications in ISI journals during last 3 years
	2019
	2020
	2021

	
	
	
	

	هل قمت بمشاركة علمية خلال آخر 3 سنوات؟ 
Any scientific participation during last 3 years?
	☐ نعم/ Yes
يُرجى التحديد / Please specify  :  ____________________
	☐ لا/ No

	هاتف                                                     Tel.
	مكتب/ Office
	
	جوال/Mobile
	

	البريد الالكتروني                             E-mail
	جامعي/KSU
	
	شخصي/Personal
	

	عنوان البريد الوطني الدائم
Permanent national mailing address
	



	3.  بيانات جهة المشاركة العلمية/ Information of Scientific Participation

	جهة المشاركة                          Entity to participate
	☐ مؤتمر علمي/ Conference        
	☐ منتدى/ Symposium
	☐ ندوة/ Webinar
	☐ أخرى/ Other ___________

	نوع المشاركة  بالورقة العلمية
   Type of participation
	☐ عرض رئيسي/ Keynote presentation        
	☐ عرض شفوي/ Oral presentation
	☐ ملصق/ Poster
	☐ أخرى/ Other ___________

	عنوان المؤتمر
Conference title
	

	الجهة المنظمة للمؤتمر 
Conference organizer
	
	دولة المؤتمر         Conference country
	

	المدة (عدد الأيام الفعلية)
Duration (actual days)
	
	مدة المشاركة العلمية 
Duration of conference participation
	من                التاريخ / Date           From
إلى                  التاريخ / Date                 To

	رسوم الإشتراك                                                       Fees
	



	4.  بيانات البحث المشارك/ Data of Participated Research

	عنوان الورقة العلمية                       Research title     
	(عربيArabic/)  


	
	(انجليزي/ English)  


	هل تم نشر الورقة العلمية؟
Was it published?                                 
	☐ لا/ No
	☐ نعم/ Yes
	مجلة النشر                        Journal name
	

	تصنيف مجلة النشر
Classification/Ranking                
	اختر التصنيف/ Choose
	تاريخ ومجلد وعدد النشر
Publication date, volume, & issue
	

	رابط النشر
Publication link
	

	أسماء الباحثين المشاركين بالورقة 
Researchers participating in the paper 
	

	ملخص عن الورقة/ Paper Abstract

	(بحد أقصى 500 كلمة/ Max. 500 words)

	(عربيArabic/)


	(انجليزي/ English)  

	أوجه الاستفادة بالنسبة للمملكة / Value to The Kingdom

	بحد أقصى 1200 كلمة مدرجة كنقاط/ Max. 1200 listed words

	1
	

	2
	

	3
	



 أقر أنا عضو هيئة التدريس الباحث مقدم الطلب بأن جميع المعلومات المدونة صحيحة وأتحمل مسؤولية ما يترتب على ذلك.
I certify as the submitting faculty researcher that all the given information is correct, and I am responsible for the consequences.
  أقر باطلاعي على الشروط والضوابط الخاصة ببرنامج التمويل المؤسسي للبحث والابتكار في جامعة الملك سعود ومبادرة المشاركة بالمؤتمرات العلمية قبل تقديم طلب الدعم، وتعهدي بالالتزام بها. 
I have read and accepted all terms and conditions provided by “King Saud University- Institutional Funding for Research and Innovation Program” and the initiative of “Conferences Participation” before submitting this application, and I pledge to abide by them.
	البيانات
Data
	مُقدّم الطلب 
Applicant 

	الإسم                                             Name
	

	التوقيع                                   Signature
	

	التاريخ                                                Date
	تاريخ التقديم


	يُرسل النموذج بعد تعبئته بصيغة ال "وورد" وقت فترة التقديم المعلن عنها مع الوثائق المطلوبة إلى بريد البرنامج الالكتروني: IFKSUCP@ksu.edu.sa وذلك لاستكمال الطلب المُقدّم لدعم المشاركة بمؤتمر علمي.
	Filled-in form should be sent in “Word format” during the announced submission period to the initiative email (IFKSUCP@ksu.edu.sa), along with the required documents in order to complete the submitted conference participation request.

	المرفقات المطلوبة 
	Required Attached Documents 

	1. إرفاق السيرة الذاتية المحدثة للباحث مُقدّم الطلب (موجزة بحد أقصى ثلاث صفحات).
2. إرفاق خطاب موافقة القسم والكلية على المشاركة العلمية بالمؤتمر.
3. إرفاق خطاب قبول المشاركة العلمية بالمؤتمر والبرنامج العلمي للمؤتمر من الجهة المطلوب المشاركة فيها.
4. إرفاق نسخة من جواز السفر للباحث مُقدّم الطلب.
	1. Attach updated CV for the applicant researcher (summarized of max. 3 pages).
2. Attach approval letter from the department and the college to the scientific visit.
3. Attach the acceptance letters of the scientific participation in the conference along with the conference scientific program from the party to participate.
4. Attach a copy of the passport of the applicant researcher.

	ملاحظات هامة
	Important Notes

	· لا تقبل الطلبات غير المكتملة.
	· Incomplete applications are not accepted.

	· في حال قبول الطلب، سيتم التواصل مع مقدّم الطلب.
	· If the application is accepted, the applicant will be contacted.

	· يجب أن تتضمن السير الذاتية جميع المعلومات التي تتعلق بالمخرجات البحثية والنشر العلمي المتعلق بأولوية البحث.
	· CVs should include all information related to research outputs and scientific publication related to the research priority.
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